
Protokół Nr 181

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 27 października 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 14°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył w posiedzeniu

zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane wg

algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób

Niepełnosprawnych na 2021 rok.

3. Sprawy różne:

• informacja na temat rezygnacji z zakupu mikrobusu przez SOSW

w Baryczy w ramach "Programu wyrównywania różnic między

regionami III".

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.
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Ad. 2

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniający

uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane

wg algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych

na 2021 rok. Poinformowała Zarząd, że przedmiotowy projekt uchwały został

przygotowany w związku ze zwrotem środków przez Powiatowy Urząd Pracy

w Końskich, w kwocie 50 000 zł. Biorąc to pod uwagę zaproponowała

przesunięcie środków z zadania w zakresie rehabilitacji zawodowej dotyczącego

zwrotu kosztów wyposażenia stanowisk pracy dla osób niepełnosprawnych na

zadanie w zakresie rehabilitacji społecznej dotyczące likwidacji barier

architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych na wnioski

indywidualnych osób niepełnosprawnych w w/w kwocie . Biorąc pod uwagę

krótki termin związany z wydatkowaniem środków PFRON zawnioskowała

o postawienie w/w sprawy na najbliższą sesję Rady Powiatu.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.

Zarząd wystąpił do Przewodniczącego Rady Powiatu o rozszerzerue

porządku obrad sesji Rady Powiatu przewidzianej na 29 października b.r.

o rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane wg

algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na

2021 rok.

Ad.3

W sprawach różnych:

• Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiaderny poinformował Zarząd o rezygnacji z zakupu

mikrobusu przez Specjalny Ośrodek Szkolno - Wychowawczy
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w Baryczy w ramach "Programu wyrównywania różnic między

regionami III". Zwrócił uwagę, że decyzja dyrektora Ośrodka została

podjęta po wcześniejszej analizie rynku motoryzacyjnego i jest

podyktowana brakiem możliwości dostarczenia pojazdu w bieżącym

roku kalendarzowym.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1420 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowałalli~nika Równicka

·.. · ······ ··Tlil·'·- .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

........~ .

..........~ .
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